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Jaarverslag 2024 
 

 

 

 

In dit verslag leest u over de belangrijkste onderwerpen die binnen het bestuur van de 

Buurtvereniging  in 2024 aan de orde zijn geweest. Vanwege de lengte worden niet alle details 

vermeld. Mocht u aanvullende vragen hebben, dan kunt u ons persoonlijk benaderen of per mail 

uw vragen stellen: buurtvereniging@horstentelgt.nl  

 

Bestuur  

Op 5 januari zijn we 2024 gestart met de nieuwjaarsreceptie samen met Vereniging Ons Huis.  

Het bestuur van de buurtvereniging heeft, met uitzondering van augustus en oktober,  maandelijks 

vergaderd om de ontwikkelingen in de buurtschappen te bespreken.  

Een greep uit de onderwerpen: windmolenpark Horst en Telgt, asielopvang Buitenbrinkweg, 

fietspad Schaapsdijk/Zeeweg, ontwikkeling Horsterhoeve, Hart van Horst, gemeentewerf 

Zandkampweg, mobiliteitsvisie, bedrijventerrein A28 en grootschalige woningbouw. 

 

In 2024 zijn 7 nieuwsbrieven verstuurd.  

 

Gesprekken B&W en politiek 

Na het uitspreken van onze twijfel richting gemeente over het belang dat men hecht aan onze rol 

is ook het maandelijks overleg met de wijkregisseur van de gemeente weer opgepakt. Doel is om 

directe lijnen te houden tussen gemeente en buurtvereniging.  

Via dit overleg, dat 7 keer plaats vond, werden we op de hoogte gebracht van de ontwikkelingen 

die van overheidswege in de buurtschappen spelen. 

Ook in 2024 heeft het bestuur de politiek opgezocht. We hebben de actuele zaken die in de 

buurtschappen spelen besproken met de fracties van CDA, Een Ermelo, Christen Unie, VVD, SGP 

en Progressief Ermelo: wat speelt er, wat vinden wij belangrijk en wat hebben de partijen van de 

buurtvereniging nodig. Met Eén Ermelo en HEE heeft geen overleg plaats gevonden. Daarnaast 

hebben we een lunchgesprek met het college gevoerd en hebben we met wethouder Tichelaar (1x) 

en wethouder van Veen (2x) van gedachten gewisseld. Met wethouder van Veen is dat een keer 

gecombineerd met een tour door de buurtschappen in de huifkar van Albert van Diest. Een mooie 

manier om elkaar beter te leren kennen en onze prachtige buurtschappen te laten zien. 

 

In het overleg met het bestuur hebben we herhaaldelijk aangedrongen om voor Horst en Telgt een 

actuele gebiedsvisie op te stellen zodat duidelijk wordt binnen welk kader de ontwikkelingen 

passen. Als basis kan hiervoor het, door de gemeente opgestelde, “Ontwikkelingsperspectief Horst 

en Telgt” van 15 september 2020 dienen.  

 

Bestuursleden 

In de vorige Algemene Ledenvergadering hebben Albert van Diest en Christiaan Veeningen 

afscheid genomen als bestuurslid. Harm Roest heeft de rol van secretaris op zich genomen. 

Dick de With is als voorzitter aangetreden. Bert Klasen en Richard Nummerdor zijn bereid 

gevonden om het bestuur te komen versterken. Beide zijn in de vorige ALV benoemd. In het 

afgelopen jaar heeft Lida Reeskamp aan het werk van de buurtvereniging deel genomen. In de ALV 

van 17 maart 2025 wordt zij door het bestuur voor benoeming voorgedragen. We zijn erg blij dat 

zij zich in wil zetten voor de buurtvereniging.  

 

Whatsappgroepen 

Er zijn in de loop van het jaar Whatsappgroepen aangemaakt. Buurtgenoten en geïnteresseerden 

kunnen zich aanmelden bij groepen over het Bedrijventerrein, Ontwikkelingen asielopvang, 

Wolvenmeldpunt, Hart van Horst en Windpark. Hier kunnen we nieuws, ideeën en belangrijke data 

met elkaar delen over de ontwikkelingen. In de toekomst zullen we dit vaker gaan inzetten om 

makkelijk een grote groep mensen te bereiken. 

mailto:buurtvereniging@horstentelgt.nl


 
2 

 

Leden werven 

De buurtvereniging heeft via een flyer, die we huis-aan-huis hebben verspreid, een ledenwerfactie 

gevoerd. Dit heeft ruim 30 nieuwe leden opgeleverd. Met meer leden creëren we meer draagvlak 

en geloofwaardigheid als gesprekspartner. Eind 2024 telde de buurtvereniging 310 leden. 

Daarnaast zijn we in augustus op het Oogstfeest aanwezig geweest. We hebben daar onze nieuwe 

vlag laten zien, interessante gesprekken gevoerd en mooie inzichten opgedaan. 

 

Betrokkenheid buurtgenoten 

Het bestuur wil van dit jaarverslag gebruikmaken om te benadrukken dat het belangrijk is dat 

buurtgenoten ook hun betrokkenheid in woord en daad tonen. Op dit moment spelen er veel 

onderwerpen die grote impact op onze buurtschappen hebben. Actieve betrokkenheid is dan ook 

erg belangrijk om de onderwerpen onder de aandacht te brengen. Meedenken en doen vanuit de 

buurt is nodig. Samen maken we de buurt! 

 

Bedrijventerrein 

De een noemt het een bedrijventerrein, de ander een Ecopark of industrieterrein. Wij kiezen voor 

de meest neutrale term, te weten bedrijventerrein. Uit de enquete in 2022 bleek 66 % tegen de 

ontwikkeling van een bedrijventerrein bij Afslag Horst. 25% was voor mits dit bedrijventerrein 

bedoeld is voor de verplaatsing van bedrijven op Kerkdennen tbv woningbouw aldaar. Dit 

standpunt hebben we diverse keren onder de aandacht van het gemeentelijk bestuur en de politiek 

gebracht. We hebben gewezen op het, door de gemeente, opgestelde Ontwikkelingsperspectief van 

november 2020 waarin de te behouden open landschappen staan aangegeven.  

De Buurtvereniging houdt de in de gaten en wil in contact blijven met verschillende betrokkenen.  

 

Windturbines 

Ook in 2024 hebben we veel tijd besteed aan de geplande windturbines. Naast het beperken van 

slagschaduw zijn afspraken gemaakt om vleermuis en wespendief te sparen door het stilzetten van 

de turbines gedurende bepaalde perioden. Begin 2024 hebben we onze zienswijze ingediend bij de 

Provincie waarin we aandrongen op uitstel zolang de gezondheidsrisico’s niet goed zijn onderzocht. 

Op19 juni heeft de buurtvereniging haar standpunt ingesproken tijdens de hoorzitting van 

Provinciale Staten. Onder het motto “we hebben niets aan sorry achteraf” hebben we opnieuw 

aangedrongen op uitstel van de windturbines.  

Uiteindelijk heeft de Provincie vergunning verleend voor de bouw van 5 turbines met daaraan 

gekoppeld restricties aan de piekbelasting geluid.  

Op initiatief van de direct omwonenden heeft advocatenkantoor Vos & De Lange bij de Raad van 

State beroep ingediend tegen de verlening van deze vergunning. Dit beroep is ingediend namens 

62 ondertekenaars waaronder de Buurtvereniging. Voor de kosten van de advocaat heeft de 

Buurtvereniging de inzameling van giften gecoördineerd. Er is totaal € 12.567,- bijeen gebracht. 

De eerste kosten van het beroep zijn voldaan. Er zit nog € xxxx in kas voor het vervolgtraject.  

Ook Prowind heeft beroep tegen de vergunning ingediend omdat men 7 windturbines wil bouwen. 

Inmiddels heeft de Provincie de kans gehad tot het indienen van verweer tegen beide beroepen. 

Het is nu wachten op reactie van de Raad van State 

 

 

Locatie asielopvang 

Het College heeft besloten om een deel van het perceel aan de Buitenbrinkweg 14 als 'meest 

kansrijke locatie voor asielopvang' aan te wijzen. Alhoewel minister Faber het aantal minimaal op 

te vangen mensen heeft verlaagd houdt het College vast aan het  de oorspronkelijke aantal van 

ongeveer 170, waarvan +/- 100 in Horst. Het COA lijkt moeite te hebben om de businesscase rond 

deze opvanglocatie rond te krijgen zodat er van die kant nog geen groen licht is. In onze 

gesprekken met de gemeente hebben we aangedrongen om de omwonenden door middel van een 

klankbordgroep zo snel mogelijk te betrekken bij het proces.  

Grootschalige woningbouw 

In 2023 is er door de politiek in gesloten vergaderingen gesproken over locaties voor grootschalige 

woningbouw. Ook in 2024 is daar echter niets over naar buiten gebracht.  



 
3 

De gemeenteraad heeft inmiddels aangedrongen om prioriteit voor deze woningbouw en het 

bedrijventerrein. Grote kans dat het gebied Horst en/of Telgt daar mee te maken krijgt.  

 

Horsterhoeve– Inmiddels zijn de bouwactiviteiten op het voormalige vakantiepark gestart. We 

hebben contact gezocht met projectontwikkelaar De Bunte met het verzoek om mensen met een 

binding met Ermelo voorrang te geven bij de verkoop. Ze hebben hun medewerking toegezegd.  

We hebben de ervaring dat De Bunte serieus werk maakt van het contact met de omwonenden. 

  

Hart van Horst-  De buurtvereniging heeft herhaaldelijk haar bezwaren geuit tegen het niet volgen 

van het bestaande beleid rondom functieverandering en de ontwikkelvisie Horst en Telgt. Het gaat 

dan om het toepassen van functieverandering waarbij het bedrijf verplaatst wordt en het bouwen 

van nieuwe bouwwerken op plaatsen die in de ontwikkelingsperspectief zijn aangemerkt als 

“behouden open landschap”. We hebben dan ook een zienswijze ingediend betreffende de 

definitieve plannen voor Hart van Horst ( gebied tegenover de Goede Herderschool). Naast de 

inbreuk op bestaande de ontwikkelingsvisie is het aantal woningen in dit gebeid sterk toegenomen 

zodat een goede inpassing in het landschap nauwelijks mogelijk is. Ook is een veilige afwikkeling 

van toekomstige verkeersbewegingen onderbelicht. 

Wij  maken bezwaar om zomaar bestaand beleid naast je neer te leggen. Ook voor dit 

woningbouwproject hebben we bij de gemeente aangedrongen om woningzoekenden met een 

binding met Ermelo voorrang te geven bij de toewijzing.  

 

Fietspad Zeeweg Schaapsdijk 

In 2024 is het eerste deel van het fietspad langs de Zeeweg gerealiseerd. De werkzaamheden 

worden waarschijnlijk voor de zomer hervat. 

 

Aanspreekpunt 

De leden van het bestuur willen graag het direct aanspreekpunt zijn als er vragen, ideeën of 

ontwikkelingen zijn. We willen graag meedenken met bewonersgroepen die ontstaan omdat er 

grotere initiatieven in hun buurt worden ontwikkeld. 

 

De toekomst/rol Buurtvereniging 

De buurtvereniging is ervoor om de belangen van onze buurtschappen te behartigen. Niet voor 

specifiek één persoon of onderwerp maar juist opkomen voor de buurtschappen in zijn geheel. Het 

doel is om het landelijk karakter en de sociale samenhang van de buurtschappen te behouden. We 

zetten ons in voor de onderwerpen die hieraan bijdragen. Wij hopen op uw steun daar bij! 

 

Maart 2025, 

 

Dick de With - voorzitter    Harm Roest - secretaris 
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